
 

RØMSKOG KOMMUNE 
Økonomi 

 

 

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Utvalg for Oppvekst og Omsorg 

Møtested: Rømskog Eldresenter 

Møtedato: 10.04.2014 

Tidspunkt: 10:00 

 

Funksjon  Navn     Forfall Møtt for  

Leder Karoline Dedorsson   

Medlem Catrin Nylænde-Haugen   

Nestleder Andreas Lejon   

Medlem Peter Lorentzon FO  

Medlem Irja Helene Norheim   

Medlem Frank Bøhn Jensen FO  

Medlem Jørn Harald Moen-Helgesen   

Varamedlem Linda Beate Bergquist FO  

Varamedlem Peter Sundsrud FO  

Varamedlem Laila Blom FO  

Varamedlem Eva Taraldrud  Frank Bøhn Jensen 
 

Følgende fra administrasjonen møtte: 

 

Elizabeth Wirsching som møtesekretær 

 

Behandlede saker: 7/14-12/14 

 

 

 

 

Jørn Harald Moen-Helgesen Catrin Nylænde-Haugen 
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Saksliste 
 

Saksnr. Arkivsaksnr.   

 Innhold  

PS 7/14 13/245   

 PLAN FOR FOLKEHELSE OG FRIVILLIGHET  

 

PS 8/14 13/418   

 KULTURSTØTTE 2014  

 

PS 9/14 13/444   

 REVITALISERING AV FRITIDSKLUBBEN  

 

PS 10/14 14/42   

 FASTLEGE - RESERVASJONSORDNING - HØRING  

 

PS 11/14 13/444   

 REVITALISERING AV FRITIDSKLUBBEN  

 

PS 12/14 14/151   

 OPPVEKSTMILJØTILTAK PLASSERING AV SKATEBOARDPARK  
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PLAN FOR FOLKEHELSE OG FRIVILLIGHET  

 

 

Rådmannens forslag til innstilling: 

Plan for folkehelse og frivillighet vedtas. 

 

Behandling: 
 

 

 

Utvalgets innstilling: 

Plan for folkehelse og frivillighet vedtas. 
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KULTURSTØTTE 2014  

 

 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Rådmannens forslag til fordeling av kulturstøtte til lag og foreninger vedtas.  

 

Behandling: 
I oversikten over søkere er Ski og O-Gruppa falt ut, disse ble føyd til da de hadde sendt 

søknad innenfor fristen. Videre ble det foreslått å gi et ekstra skjønnsbeløp til Rømskog 

Motorsport. A-Laget i Fotball kvalifiserer egentlig ikke til støtte. Utvalget bestemte å gi dem 

kr 1000. Videre var utvalget enige o at fordelingsnøkkelen for medlemmer under 20 år er kr 

140. 
 

 

 

Vedtak: 

Rådmannens forslag til fordeling av kulturstøtte til lag og foreninger vedtas med følgende 

tillegg, som er innenfor rammen av de 80 000.  

Ski & Orienteringsgruppa kr 4200 

Motorsport: kr 2000 

A-Laget fotball: kr 1000 
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REVITALISERING AV FRITIDSKLUBBEN  

 

 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Orienteringssak om revitalisering av Fritidsklubben tas til etterretning. 

 

Behandling: 
Utvalget hadde følgende innspill:  

Det er vedtatt å ikke renovere klubbhuset, dermed er det litt selvmotsigende å bruke så mye 

penger på opp-pussingen. Det ønskes en faglig vurdering om det er hensiktsmessig å bruke så 

mye penger på så kort sikt.  

På lengre sikt bør det bygges et ungdomslokale i Rømskog. Kunne bygge et rom i tilknytning 

til Idrettshuset. Kommunen bør stille lokaler til rådighet i en eventuell overgangsperiode.   

 

 

 

Vedtak: 

Orienteringssak om revitalisering av Fritidsklubben tas til etterretning. 
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FASTLEGE - RESERVASJONSORDNING - HØRING  

 

 

Rådmannens forslag til innstilling: 

Forslaget til høringsuttalelse oversendes Helse- og omsorgsdepartemenet. 

 

Behandling: 
AP kom med følgende forslag: 

«Vi går for rådmannens vurdering, med et tillegg om at reservasjonsrett ikke skal være 

mulig.».  

Stemmeresultat: 

For rådmannens innstilling : 4 (KRF og SP) 

Mot rådmannens innstilling: 2 (AP) 
 

 

Utvalgets innstilling: 

Forslaget til høringsuttalelse oversendes Helse- og omsorgsdepartementet. 
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UTGÅR 

 

 

Rådmannens forslag til vedtak/innstilling: 

 

Behandling: 
 

 

 

Innstilling/Vedtak: 

Rådmannens forslag til vedtak/innstilling: 

 

 

 

 

12/14   

OPPVEKSTMILJØTILTAK PLASSERING AV SKATEBOARDPARK  

 

 

Rådmannens forslag til vedtak/innstilling: 

Skateboardparken plasseres på kommunens tomt nedenfor Kommunehuset, ved fylkesveien. 

 

Behandling: 
Fra SP kom følgende tilleggsforslag:  

«Området syd for grusbanen vurderes». 
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Utvalgets innstilling: 

Utvalgte var enige om at Alternativ 1 er det beste, og vil føye til: 

«bør bygges på et sted som ikke forringer bruken av akebakken for skole og barnehage.» 
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